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Subsidieaanvraag voor planontwikkeling topsport- en evenementenhal en verzoek voor
realiseren aanpassingen in sporthal Boshoven.

Voorstel

1. De aanvraag voor subsidie voor het ontwikkelen van een plan voor een topsport- en
evenementenhal te weigeren conform bijgaande conceptbeschikking.

2. Het verzoek om aanpassingen te doen in sporthal Boshoven verder te onderzoeken.

Inleiding

Basketbal Academie Limburg en Stichting TOP BSW (partijen) geven, samen met Stichting
Basketball Promotie Limburg en basketbalvereniging BSW invulling aan een breed pakket
aan basketbalactiviteiten in Weert: breedtesport-talentontwikkeling-topsport. In 2017
zullen genoemde organisaties fuseren. Doel van de gefuseerde organisatie is het realiseren
van een verdere versterking van de basketbalsport op alle niveaus. Voor de topsport is
terugkeren naar de top van de eredivisie het doel.
Op 2 februari 2OL7 hebben partijen hun activiteiten en toekomstplannen via een rondleiding
en presentatie toegelicht aan de gemeente en de provincie Limburg. Partijen zien een
nieuwe accommodatie hierbij als een belangrijke randvoorwaarde. Realisatie van een
'topsport- en evenementenhal' is volgens partijen noodzakelijk om publiek en sponsoren te
kunnen binden. In een dergelijke hal wordt het topbasketbal gespeeld in een 'arena' met
tribunes aan alle zijden rondom het veld. Volgens partijen kan via de nieuwe accommodatie
een verdienmodel worden gerealiseerd waardoor meer geld beschikbaar komt voor de
sportieve ambities. Partijen geven aan dat er al financiers zijn gevonden die interesse
hebben in participatie. Zij vragen aan gemeente en provincie de planontwikkeling te
financieren. Het gaat om een bedrag van € 40.000,- voor de initiatief- en definitiefase. Door
de provincie Limburg is een bijdrage van € 25.000,- toegezegd onder de voorwaarde dat de
gemeente ook een bijdrage van € 15.000,- doet.
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Naast bovenstaand subsidieverzoek is door partijen aan de gemeente gevraagd om een
aantal aanpassingen te doen in de huidige sporthal Boshoven om de uitstraling van de hal
te verbeteren. Het gaat om aanpassingen aan de vloer, de wanden en de entree. Daarnaast
om het aanschaffen van verplaatsbare tribunes.

Beoogd effect/doel

Een besluit nemen op de subsidie aanvraag en kennis nemen van de voortgang ten
aanzien van cie cioor partijen gevraagcie aanpassingen in sporÈitai Bosiroverr.

Argumenten

1.1 Subsidieverstrekking past niet binnen het beleid van de gemeente Weert.
In artikel S lid 1b van de algemene subsidieverordening Weert 2OI7 is opgenomen dat een
aanvraag voor subsidie wordt geweigerd als de subsidieverstrekking niet pas binnen het
beleid van de gemeente Weert. Dit is aan de orde. In december 2Al4 is door de raad de
nota binnensportaccommodaties (20L5-2O2O) vastgesteld. In deze nota is, mede op basis
van overleg met de topsportorganisaties, geconcludeerd dat het financieel niet haalbaar is

om een aparte topsporthal te realiseren. Er is gekozen om de inpassing van de
topsportactiviteiten (basketbal en volleybal) in de (bestaande) gemeentelijke
accommodaties te handhaven. Voor basketbal is dit momenteel sporthal Boshoven (o.a.
door relatie met de eigen businessclub). Wij achten bovenstaande conclusie nog steeds
correct. In Nederland heerst geen cultuur waarin bedrijven en andere organisaties veel geld
investeren in de topzaalsport. Bij het basketbal heeft dit ertoe geleid dat er de laatste jaren
nog maar I clubs actief zijn in de eredivisie.

1.2. Regievoering cioor gemeente is gewenst
Door partijen is bij de toelichting van de plannen op 2 februari 2017 aangegeven dat de
gemeente in de nieuwe topsport- en evenementenhal een belangrijke partij is wat bctrcft
de financiering. Breedtesport en onderwíjs zullen mede kostendragers zijn. De vraag om nu
de planontwikkeling te financieren onderstreept dit. Er blijft dus (al dan niet indirect) sprake
van een gemeentelijke voorziening. De gemeente is immers te allen tijde verantwoordelijk
voor huisvesting van het onderwijs (wettelijke verplichting) en breedtesport (sociaal-
maatschappelijke verplichting). Wij zijn van mening dat de gemeente in een dergelijke
situatie zelf de regie dient te voeren.

7.3. Wens voor betere huisvesting betrekken bij nieuw binnensportbeleid
De huidige spofthal Boshoven is de oudste hal in Weert maar verkeert nog in prima staat.
In de nota binnensportaccommodaties (2015-2020) is vastgelegd dat renovatie van sporthal
Boshoven is voorzien in 2025x. Gekoppeld aan deze termijn wordt het noodzakelijke
onderhoud gepleegd. In 2015 zijn de doucheruimtes gerenoveerd. De sportvloer wordt deze
zomer nog één keer gerenoveerd. Een vervolg voor het beleid voor de periode 2O2O-2O25
dient te worden uitgewerkt. Vooraf is al duidelijk dat er minimaal een grote sporthal op
sportpark Boshoven gehandhaafd dient te blijven. Het is de juiste locatie voor het bedienen
van de scholen in Weert Noord en er is sprake van clustering van binnen- en buitensport.
Tevens ligt de locatie centraal en is deze goed bereikbaar. Wij willen in 2018 al starten met
het uitwerken van het vervolg van het binnensportbeleid. Er is dan voldoenda ruimte om te
onderzoeken wat de juiste toekomstige invulling is op sportpark Boshoven. Ook kunnen dan
tijdig de benodigde gelden worden gereserveerd in de begroting. De wensen van BAL en
TOP/BSW en van andere gebruikers (o.a. gebruikers verenigd in de Open Club Boshoven)
worden hierbij betrokken. Voorts wordt in het kader van het topsportbeleid nog gewerkt aan
een plan voor de verdere ontwikkeling van Sportzone Weert. De resultaten hiervan worden
ook betrokken.
*bij renovatic wordt ook dc optic nicuwþouw mccgcnomcn.
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2.1 Antwoord op verzoek vergt nader onderzoek
Naar aanleiding van het verzoek aan de gemeente om een aantal aanpassingen door te
voeren in spofthal Boshoven heeft op 30 mei overleg plaatsgevonden met partijen. De
wensen zijn duidelijk. Momenteel vindt onderzoek plaats naar de kosten en de
mogelijkheden om het gevraagde te realiseren. Hierbij dient mede rekening te worden
gehouden met gebruik van de hal door andere verenigingen. Zodra het onderzoek is
afgerond leggen wij een apart voorstel voor aan uw college.

Kanttekeningen en risico's

Niet van toepassing.

Financiële, personele en juridische gevolgen

Tegen de weigering kan bezwaar en beroep worden aangetekend.

Uitvoering/evaluatie

Niet van toepassing.

Communicatie/participatie

- Basketbal Academie Limburg en TOP/BSW informeren via bijgevoegde
conceptbeschikking.

- De raad informeren via de TILS-lijst.

Overleg gevoerd met

Intern:

- Jack Westenberg, team vastgoed
- Theo van Tilburg, planrealisatie
- M. Rosbergen, juridisch beleidsadviseur Inwoners

Extern:

Bijlagen

Subsidieaanvraag
Memo aanpassingen sporthal Boshoven
Conceptbeschikking
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Vereniging Basketbal Academie Limburg
Gertrudisstraat 3
6003 PK WEERT

Weert, 13 juni 2017

Onderwerp
Ons kenmerk

Beschikking subsidieweigering
Reactie op uw verzoek om aanpassingen te realiseren in sporthal
Boshoven
2232

Geacht bestuur,

Op 30 maart 2017 heeft u een aanvraag voor subsidieverlening ingediend. U verzoekt ons
een subsidie te verlenen van € 15.000,- voor de planontwikkeling van een topsport- en
evenementenhal. In deze brief leest u ons besluit.
Tevens reageren wij in deze brief op uw verzoek om aanpassingen te realiseren in sporthal
Boshoven. U heeft dit verzoek mondeling gedaan op 30 mei 2017. Op 7 juni heeft u uw
wensen schriftelijk kenbaar gemaakt door het toezenden van een memo per e-mail.

Subsidieweigering
Wij hebben besloten de subsidie te weigeren. Dit betekent dat u van ons geen
subsidiebijdrage krijgt.

Grondslag subsidieweigering
De weigeringsgronden zijn vastgelegd in artikel 8 van de Algemene Subsidieverordening
Weert 20L7. Wij weigeren de subsidie op grond van het gestelde in artikel S lid 1b van
deze verordening. In d¡t l¡d is opgenomen dat het college van burgemeester en
wethouders de subsidie weigeren als subsidieverstrekking niet past binnen het beleid van
de gemeente.

Motivering
In december 2Ot4 is door de raad de nota binnensportaccommodaties (2015-2020)
vastgesteld. In deze nota is, mede op basis van overleg met de topsportorganisaties,
geconcludeerd dat het financieel niet haalbaar is om een aparte topsporthal te realiseren.
Er is gekozen om de inpassing van de topsportactiviteiten (basketbal en volleybal) in de
(bestaande) gemeentelijke accommodaties te handhaven. Voor basketbal is dit momenteel
sporthal Boshoven (o.a. door relatie met de eigen businessclub). Wij zien op dit moment
geen reden om af te wijken van dit beleid. In Nederland heerst geen cultuur waarin
bedrijven en andere organisaties veel geld investeren in de topzaalsport. Bij het basketbal
heeft dit ertoe geleid dat er de laatste jaren nog maar B clubs actief zijn in de eredivisie.

U heeft bij de toelichting van uw plannen op 2 februari2077 aangegeven dat de gemeente
in de nieuwe topsport- en evenementenhal een belangrijke partij is wat betreft de
financiering. Breedtesport en onderwijs zullen mede kostendragers zijn. Uw vraag om nu
de planontwikkeling te financieren onderstreept dit. Er blijft dus (al dan niet indirect)
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sprake van een gemeentel¡jke voorziening. Wij zijn van mening dat wij in een dergelijke
situatie zelf de regie dienen te voeren.

De huidige spofthal Boshoven is de oudste hal in Weert maar verkeert nog in prima staat.
In de nota binnensportaccommodaties (20L5-2O2O) is vastgelegd dat renovatie van
sporthal Boshoven is voorzien in 2025*. Gekoppeld aan deze termijn wordt het
noodzakelijke onderhoud gepleegd. In 2015 zíjn de doucheruimtes gerenoveerd. De
sportvloer wordt deze zomer nog gerenoveerd. Een vervolg voor het beleid voor de
periode 2020-2025 dient te worden uitgewerkt. Vooraf is al duidelijk dat er minimaal een
grote sporthal op sportpark Boshoven gehandhaafd dient te blijven. Wij willen in 2018 al
starten met het uitwerken van het vervolg van het binnensportbeleid. Er is dan voldoende
ruimte om te onderzoeken wat de juiste toekomstige invulling is op sportpark Boshoven.
De wensen van BAL en TOP/BSW en van andere gebruikers (o.a. gebruikers verenigd in de
Open Club Boshoven) worden hierbij betrokken. Voorts wordt in het kader van het
topsportbeleid nog gewerkt aan een plan voor de verdere ontwikkeling van Sportzone
Weert. De resultaten hiervan worden ook betrokken.
*Bij renovatie wordt ook de opt¡e nieuwbouw meegenomen.

Niet eens met het besluit?
Als u het niet eens bent met dit besluit, kunt u met een brief een bezwaarschrift sturen
aan het college van burgemeester en wethouders. Het adres is:
Postbus 950
6000 AZ WEERT

Zorgt u ervoor dat u het bezwaarschrift indient binnen zes weken na de datum van deze
brief. Daarmee voorkomt u dat wij uw bezwaarschrift niet meer kunnen behandelen.
Schrijf in uw bezwaarschrift in elk geval:
- uw naam, adres, datum en handtekening;
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kopie van deze brief mee met uw bezwaarschrift);
- de reden waarom u bezwaar maakt.

Let op: een bezwaarschrift indienen kan alleen met een brief, dus niet digitaal.

Uw verzoek om aanpassingen te realiseren in spolthal Boshoven
Naar aanleiding van uw verzoek aan de gemeente om een aantal aanpassingen door te
voeren in sporthal Boshoven heeft op 30 mei overleg met u plaatsgevonden. Op 7 juni
heeft u ons hierover nog een memo gestuurd per e-mail. Uw wensen zijn duidelijk.
Momenteel onderzoeken wij wat de kosten en de mogelijkheden zijn om het door u
gevraagde te realiseren. Hierbij dienen wij mede rekening te houden met gebruik van de
hal door andere verenigingen. Zodra het onderzoek is afgerond bespreken wij met u het
resultaat. Waar nodig nemen wij tussentijds contact met u op.

Tot slot
Heeft u nog vragen? Neemt u dan gerust contact op met Cisca van der Kraan. Zij is
bereikbaar op telefoonnummer (0495) 57 54 63 en per e-mail op
C.vander. Kraan@weeft . nl.

Met vriendelijke groet, n*
burgemeester en wethouders,

G nkman
wnd. secretaris


